
Hej Owe Johnson! Grattis till din roll i styrelsen och grattis till oss medlemmar!  
 
Hur länge har du varit medlem i Umeå Brukshundklubb? 
Ungefär 33 år. 
 
Vad har du tidigare erfarenhet från föreningslivet? 
Några decennier som medlem i UBHK. Bruksdomare (slutade för två år sedan). 10 år i 
Svenska Draghundsportförbundets styrelse (vice ordf.). Domare inom draghundsporten, 
International Race Judge. Arbetar med anti-doping i det internationella 
draghundsportförbundet (IFSS), är medlem i den Nationella Anti-Dopingkommissionen för 
hund. Hedersmedlem i Svenska Draghundsportförbundet och har fått Segebaden plaketten. 
 
Vad betyder klubbtillhörighet/föreningsliv för dig? 
Trivs med att tillsammans med andra bedriva och utveckla verksamhet på områden som jag 
är intresserad av.  
 
Vilken fråga kommer vara viktigast för styrelsen att arbeta med under året? 
1. Att på alla sätt underlätta för verksamhetsgrupperna att göra en bra verksamhet. 
2. Att utveckla Nydala så att det blir en fantastisk tillgång för klubben. 

 
Hur ser du på din roll som ledamot? 
Jag vill tillsammans med övriga i styrelsen skapa förutsättningar för en bra verksamhet och 
utveckla den. 
 
Privat, vem är Owe Johnson? 
Pensionär, gift, tre vuxna barn och sex barnbarn. Har varit läkare, 
lärare, forskare och administratör. 
 
Hur ser din hundfamilj ut?  
En korthårig vorsteh som snart blir 7 år. 
 
Vad har du för hunderfarenhet? 
Har haft 4 schäfrar, två riesenschnauzer (favoritras) och har nu min tredje vorsteh. Deltagit i 
bruksprov och draghundstävlingar. 
 
Det visste vi inte om Owe Johnson: Anser i motsats till övriga i familjen att man inte kan 
ha för många cyklar.  
 
 


